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Mødedeltagere	
	

			
			Vagn	Bille	(VB)	
				Carsten	Groth-Rasmussen	(CGR)	
				Jens	Eriksen	(JE)	
				Eugen	Søberg	(ES)	
				Ann-Mari	Lundbæk	Lauritsen	(AML)	
				Henrik	Svendsen	(HS).	
				Simon	Roliggaard	(SR).	
			

	
Afbud	fra	

			
			Simon	Roliggaard	(SR)	

	
Fra	KAB	/	ejendoms-
kontoret	

		
			Sussi	Berger	Lægg	(SBL).	
	
		

Dagsorden	 1. Valg	af	referent	.	
	

2. Godkendelse	af	referat	fra	sidste	møde	30.	januar	2018.	
	

3. Let	anretning.	
	

4. Løbende	sager	fra	ejendomskontoret	ved		SBL.	
Afsluttede,	igangværende	og	planlagte	vedligeholdelsesopgaver.	
Status	registrering	af	boligregistrering	(fugt,	skillerum	o.s.v.).	
	Status	renovering	af	legeplads.	
Individuel	modernisering.	
Ændring	af	rampe/opsætning	af	hegn	ved	Beboerhuset.	
Input	til	revidering	af	afdelingens	reglementer.	
Diverse.	

	
5. Status	på	udskiftning	af	cirkulationspumper,	samt	service	af	units.v.SBL.	
	
6. Status	på	projekt	bærende	skillevægge.	Tilbagemelding	fra	Dominia	

v.	BM.	
	

7. Orientering	IT	og	hjemmeside	vSKS/	HS/	VB.	
	

8. Meddelelser	fra	formanden/Beboerhuset/Sager	udenfor	referat/øvrige.	
																			Beboerhuset	ved	VB.	
																			Status	legeplads	v.(SR).	Nyt	tilbud.	
																			Driftschefsituationen	
																			Afdelingsmøde	marts,	planlægning	v.	alle.	
																			Afdelingsbestyrelsens	beretning	v.CGR/alle	(Udkast	fremsendt)	
																			Forslag	fra	AB	til	afdelingsmødet.	
																			Øvrige.	
	

9. Eventuelt.	
	

10. Sager	udenfor	referat	
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Referat	
	

	

1. HS	blev	valgt	til	referent.	
	

2. Referat	fra	bestyrelsesmøde	den	30/1-2018	blev	godkendt.	
	

3. Let	anretning.	
	

4. 					
	

5. 	
	

SBL	orienterede	fra	driften	om	planlagte/igangværende	og	afsluttede	
sager.		

	
• Bl.a.er	der	en	kældertrappe	som	skal	laves	om	pga	fejl	i	hældning	

på	trappen.	Denne	bliver	naturligvis	lavet	når	vejret	tillader	det.	
Bestyrelsen	opfordrer	til	bedre	egenkontrol	fra	håndværkere	
omkring	deres	arbejder	inden	det	afleveres.	

• Udskiftning	af	cirkulationspumper	og	service	af	veksleren	har	
generelt	været	en	god	oplevelse.	Arbejdet	er	foregået	som	
planlagt	og	uden	store	negative	overraskelser.	

• Legeplads	er	gennemgået	og	er	lovlig	og	brugbar.	Håndværkerne	
kommer	senere	for	at	lave	det	sidste	finish.	

• Bestyrelsen	opfordrede	ejendomskontoret	til	at	tage	affære	mht	
træer	som	er	over	4	m	og	skal	beskæres	eller	fældes.	Det	er	
vigtig	at	ovenstående	bliver	foretaget,	da	dette	tidligere	er	
besluttet.	

• Håndtag	på	ældre	stuevinduer	kan	ikke	længere	skaffes.	SBL	
skaffer	pris	på	nyt	vindue	som	evt	kan	være	et	alternativ.	

• Budgetopfølgning.	
Modtaget	fra	Annette	og	i	den	forbindelse	opfordrer	bestyrelsen	
SBL	til	at	komme	tilbage	til	gammel	oversigt	med	de	største	
udsving	og	ikke	som	denne	gang	hele	budgettet	på	konto	
115+116.	(Det	er	svært	at	overskue	kontiene,	-		bl.a.	er	der	
budgetteret	på	en	konto	og	betalt	på	en	anden).	

• Boligregistering	-	ikke	noget	nyt.	Venter	på	ny	driftschef.	
• Indv.	modernisering	-	intet	kan	fremover	sættes	i	gang	uden	

orientering/accept	fra	SBL.	
• Rampen	ved	beboerhuset	er	flyttet,	og	der	skal	snarest	monteres	

skærm	mod	nabo	som	oplever	gener	(tis,	affald	mm)	
• Ejendomskontoret	har	ikke	nogen	input	til	revidering	af	

afdelingens	reglementer.	
	

6. Bærende	vægge	-	ikke	noget	nyt	!	
	

7. IT	/	Hjemmeside.		Afventer	ny	driftschef	som	snarest	skal	indkalde	til	
møde.	

	
8. CGR	orienterede	om,	at	der	er	ansat	ny	driftschef.	Han	hedder	Peter	

Leth-Nissen	og	tiltræder	den	1.	april	2018.	
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• I	beboerhuset	er	der	enkelte	ting	som	skal	ordnes.	Bl.a.	skal	der	

bestilles	nye	måtter,	gardinstang	fastgøres	og	termostater	på	
radiatorer	fastgøres	til	max	3.	

• Udlejning	i	hverdage.	Dette	prøves	af	i	indeværende	år.	I	
prøveperioden	aftales	leje	direkte	pr	mail	til	Vagn,	som	står	for	
alt	det	praktiske	i	forsøgsperioden.	

• Legeplads	-	diverse	tilbud	modtaget,	som	behandles	på	et	senere	
møde.	

• Der	blev	talt	om	muligheder	for	at	etablere	el-standere	til	el-
biler.	Dette	vil	der	fremover	blive	undersøgt	muligheder	/	pris	
for.	

• CGR	beretning	til	afdelingsmødet	blev	gennemgået.	
• Forslag	til	afdelingsmødet	gennemgået.	

	
	

	


